
BANKs digitala styrelsemöte 24-12-10 
Närvarande: Mats Hellstenius, Susanne Karlsson, Hans Levin, Rebecka Albertsson, Pär 
Bohman 
 
 

1. Mötets öppnande. Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
 

2. Föregående protokoll. Protokoll från 241030, nu med korrekt datum, godkändes och 
lades till handlingarna 
 

 
3. Post in och ut: 

Från medlem synpunkter ang olika saker 
Från medlem ang gratifikation importhund 
Från Bo Ehlin som har tackat ja till att sitta ordförande på vårt årsmöte 
Från CS ang domarkompendie till nästkommande exteriördomarkonferens 
Från SKK medlemsstatistik 
Från SKK ang årsavgifter 2025 
Till BB redaktör, manus BB 4 
Från BB redaktör, korrektur BB 4 
 

 
4. Ekonomi. Vi har   44 388 kr 69 öre på kontot.  

 
5. Ekonomiskt bidrag för importhund har betalats ut med kr 1000 kr enligt tidigare 

beslut 
 

6. Hemsidan. Inget nytt, sekreteraren har fortsatt samarbete med vår webmaster för att 
ta fråga vidare. 

 
7. BB. BB nr 4 blir den sista papperstidningen, kommer ut före jul. Vi har skickat in 

material och bilder och fått korrektur. Vi ska fortsätta att hålla manusstopp och föres 
redaktören med material inför varje digitalt kommande nummer. 
 

8. Årsmötet 2025. Dokument som ska skapas: verksamhetsberättelse, ekonomisk 
redovisning, förslag till verksamhetsplan och förslag till budget. 

 
9. Avelskommittén. Avelskommittén ska lämna verksamhetsberättelse samt årsbok för 

2024. 
 

10. Övriga frågor. Från förra mötet: Vad kan BANK bidra med för att hjälpa till med att 
öka antalet drevdomare och viltspårdomare. En diskussion påbörjades och olika 
förslag luftades bla kring sponsring gällnade reseersättning. Frågan kommer att lyftas 
igen.  
 

 
11. Nästa möte 14/1 2025 



 

 


